
Styrelseprotokoll 2012-03-11 

 

Närvarande: Jan Isberg, Maria Isaksson, Malin Bjälesjö, Jonny Eriksson, Susanne Andersson, Louise 
Myrén, Cecilia Myrén och Annelie Ovedal. 

 

Ordföranden förklarar mötet för öppnat. 

 

Annelie kommer för att diskutera kommande hopptävling. Tävlingsmöte bestäms till 2012-03-22 kl. 
10.00. Annelie Ovedal, Susanne Andersson och Maria Olofsson träffas då för att gå igenom alla detaljer. 

 

Ekonomin är stabil i dagsläget. 

 

Arbetsförmedlingen har hört av sig till Jan angående en FAS-3 plats. Styrelsen beslutar att vi accepterar 
detta. Jan Isberg och Maria Olofsson blir ansvariga/kontaktpersoner för detta uppdrag. 

 

Arbetet med att skapa en arbetsgrupp fortgår.  
 

Styrelsen beslutar att klubbmedlemmarna ska sälja en omgång chokladhästar till innan påsk. De pengar 
som vi tjänar ska gå till inköp av utrustning såsom hjälmar och säkerhetsvästar. 

 

Styrelsen diskuterar uppsägningen i Grevestallet. Nya styrelsen beslutar att fortsätta diskussionen med 
den berörda.  

 

Styrelsen har för avsikt at utse en stallchef i Grevestallet. 

 

Förslag till uppstallningskontakt har tagits fram. Styrelsen kommer att läsa igenom och ta ställning till 
dessa vid nästa möte. 

 

Styrelsen beslutar att om man kör, tömkör, longerar eller löshoppar häst ska man använda hjälm på hela 
anläggningen.  

 

Styrelsen har diskuterat ute-ridbanorna. Bestämmelserna om att hindermaterial får finnas på stora ute-
ridbanan kvarstår. Efter hoppning ska man dock ställa ihop hindren i mitten av banan.  
 

Man får löshoppa häst i ridhuset om man först har pratat med banansvarig, Carina Johansson och fått 
hennes godkännande.  
 

Vi har fått förfrågan om att delta med ponnyridning på familjedag i parken i Hultsfred den 7 juli.  
 

Klubbshoppen Sjöhagen wear har diskuterats och styrelsen beslutade att det får vara som tidigare. Var 
och en kan beställa själva från vår hemsida. 
 
 

Energismart förening är en föreläsning på Valhall den 28 mars kl. 18.30-21.00. Styrelserepresentanter 
kommer att närvara. 

 

HBR har fått bidrag för att skicka två ungdomar på ungdomsledarkurs under våren. 
 

Kommunen kommer att köpa in en väst med röstförstärkning som kommer att vara stationerad hos oss. 
Den kommer att kunna lånas ut till andra föreningar vid behov. Kommunen äger den. 

 

Styrelsen beslutar att Maria Isaksson och Marie Sommansson får ansvar på cafeterian och därmed också 
ansvar för konton och kort. 

 

Städdagen för våren blir lördagen den 14 april. Vi börjar kl. 08.00. Styrelsen hoppas på stor uppslutning.  

 

Nästa möte 2012-04-01 kl. 16.00. 
 

Ordföranden förklarar mötet för avslutat. 


